

MLE-8153

Immatrikulationsbescheinigung

(Auch Bescheinigung nach § 9 BaföG, Deutsche Bahn)

BaföG-Förderungsnummer

bitte hier
eintragen

Herr
geboren am
in
1. Staatsangehörigkeit
wohnhaf

Nizar Mouzouni
14. September 1998
Maarif
Marokko
Lindenweg 37
64291 Darmstadt

ist an der Technischen Universität München im **Sommersemester 2022 immatrikuliert und nicht beurlaubt.**

Semesterdauer: **1. April 2022 bis 30. September 2022**
Vorlesungszeit*: **25. April 2022 bis 29. Juli 2022**
Studiengang: **1630 16 043 Wirtschaftsinformatik**
Abschlussziel/Regelstudienzeit: **Master of Science / 4**
Fachsemester: **2**
Studienform: **Vollzeitstudium**
Hochschulsemester/davon
beurlaubt: **8 / 0**

Für die im Sommersemester 2020, Wintersemester 2020/21, Sommersemester 2021 und Wintersemester 2021/22 in einem Studiengang an der Technischen Universität München immatrikulierten und nicht beurlaubten Studierenden gilt gemäß Art. 99 Abs. 2 des Bayerischen Hochschulgesetzes (BayHSchG) eine von der oben genannten Regelstudienzeit abweichende um die betroffenen Semester verlängerte individuelle Regelstudienzeit. Die Verlängerung der individuellen Regelstudienzeit gilt nicht für die Immatrikulation am Studienkolleg.

München, 18. Januar 2022

Technische Universität München
Bewerbung und Immatrikulation



Diese Bescheinigung wurde maschinell erstellt und ist ohne Unterschrift gültig. Änderungen und zusätzliche Eintragungen sind nur in Verbindung mit Unterschrift und Siegel gültig. Achtung: Mit der Exmatrikulation verlieren Studierende ihre Mitgliedschaft an der TUM und alle damit verbundenen Rechte und Pflichten. StudentCard und Immatrikulationsbescheinigungen dürfen ab dem Exmatrikulationsdatum nicht mehr verwendet werden.



Eine digitale Kopie des Dokumentes ist 6 Monate ab Ausstellungsdatum mit PIN C630 abrufbar unter:
<https://campus.tum.de/verify/OE8C-8052-7CD9-7652>

Certificate of Enrollment

(Auch Bescheinigung nach § 9 BaföG, Deutsche Bahn)

BaföG-Förderungsnummer *bitte hier eintragen*

Mr. **Nizar Mouzouni**
Date of birth **14 September 1998**
Place of birth **Maarif**
1st nationality **Morocco**
Place of residence **Lindenweg 37**
64291 Darmstadt

is enrolled at the Technische Universität München **summerterm 2022** and is **not on academic leave**.

Length of semester: **1 April 2022 to 30 September 2022**
Season of lectures*: **25 April 2022 to 29 July 2022**
Degree programme: **1630 16 043 Information Systems**
Final degree / Standard duration of study: **Master of Science / 4**
Subject-related semester: **2**
Form of study: **full-time study**
Academic semester/of which is academic leave: **8 / 0**

For students who are enrolled in a course of study at the Technical University of Munich in the summer semester 2020, winter semester 2020/21, summer semester 2021 and winter semester 2021/22 and who are not on leave, a period of study that deviates from the above-mentioned standard period of study applies in accordance with Art. 99(2) of the Bavarian Higher Education Act (BayHSchG) affected semester extended individual standard period of study. This regulation does not apply for enrollment in a Studienkolleg in Germany.

Munich, 18 January 2022

Technische Universität München
Student Admission



Automatically generated confirmation. Valid without signature. Additions and changes need explicit confirmation. Please note: On exmatriculation, students cease to be members of TUM and all associated rights and responsibilities no longer apply. The Student Card and enrolment certificates may not be used after the date of exmatriculation.



A digital copy of the document is available 6 months from the date of issue with PIN 6474 at:
<https://campus.tum.de/verify/53AA-4DE8-5BE0-7450>

الدار البيضاء في : 2022/02/10

تصريح بالشرف

أنا الموقع أسفله

السيد فخر الدين مزوني ، المغربي الجنسية ، الحامل لبطاقة التعريف الوطنية
رقم : BE492054 ، الساكن ب : 32 زنقة البنفسج ط 4 ش 30 اقامة الزيتونة 25
الدار البيضاء .

أصرح بشرفي وتحت مسؤوليتي ، وأنا بكامل قواي العقلية والبدنية أن ابني السيد نزار
مزوني ، المغربي الجنسية ، والحامل لبطاقة التعريف الوطنية رقم : BE883058

ما زال عازبا ولم يسبق له كذلك أن مارس أى عمل سواء بالقطاع العام أو الخاص .

وهذا تصريح مني بذلك ويليهِ امضائي

التوقيع

فخر الدين مزوني



Handwritten signature in blue ink: FAKHRA EDDINE
MEZOUZI
10 FEB 2022
Chef de Service
Par Délégation